

G

GABA CYRIAQUE YVES*JEE, SOA, Advanced PL/SQL technical trainer at Oracle*
 France


© CREDIT PHOTO

Cyriaque Yves GABA Cyriaque Yves Gaba has spent so far his entire career at Oracle. His only “infidelity” to Oracle was his military service in the 126th Infantry Regiment of Brive-la-Gaillard in 1988. Yesterday, the employees were like married to their job. Very hard to break their vows. But this is no longer the trend nowadays.

Having only one employer in his lifetime is rare enough to be noticed. Cyriaque Yves is distinguished by its longevity. And in view of his career, it won't be fair to call him “the stash”. In the eyes of recruiters, he is the epitome of reliability and expertise. And all the more so since his experience is not monolithic. On the contrary, his career has been progressive and constructive.

Cyriaque Yves joined the IT giant in 1996. There he held the position JEE SOA technology trainer. As such, he discusses and details the SOA architecture practices that are essential for IS urbanization. SOA solutions are often complex products in terms of implementation, his position is all the more important that we must not neglect the training phase

of the developers, but also of the functional staff to the capabilities and specificities of the selected products. His successful experience in JEE technology and SOA agile architectures makes the computer engineer a senior technical architect. The integration of mobiles, the cloud and the Internet of Things (IoT) at the information level are not foreign to it. 🍷

G

GABA CYRIAQUE YVES*Formateur technique
JEE , SOA, Advanced
PL/SQL chez Oracle*
 France


© CREDIT PHOTO

Cyriaque Yves GABA a fait toute sa carrière au sein d'Oracle. La seule “infidélité” à Oracle qu'on lui connaît, c'est son service militaire dans le 126ème régiment d'infanterie de Brive-la- Gaillard en 1988. Hier, on entrait en fonction comme on entre dans les ordres : pour la vie ! Aujourd'hui ? A priori, ce type de parcours est de plus en plus rare, d'où le fait qu'on le souligne.

Cyriaque Yves se distingue par sa longévité. Et au vu de son parcours, il est difficile de lui coller l'étiquette de “planqué” ou “pantouflard”. Aux yeux des recruteurs, il est l'incarnation même de la fiabilité et de l'expertise. Et ce d'autant plus que son expérience n'est pas monolithique.

Bien au contraire, son parcours y est progressif et constructif. Cyriaque Yves a rejoint le géant de l'informatique en 1996. Là, il occupe le poste Formateur technologies JEE SOA. À ce titre, il aborde et détaille les pratiques d'architecture SOA essentielles à l'urbanisation du SI. Les solutions SOA étant le plus souvent des produits complexes en termes d'implémentation, son rôle est d'autant plus important

qu'il ne faut pas négliger la phase de formation des développeurs, mais aussi, des fonctionnels aux capacités et spécificités du ou des produits choisis. Son expérience réussie dans la technologie JEE et les architectures agiles de type SOA, fait de l'ingénieur en informatique un architecte technique senior. L'intégration des mobiles, celle du Cloud et celle de l'Internet des objets (IdO) au niveau information ne lui sont pas étrangères. 🍷

1996 : Il rejoint le groupe Oracle comme formateur technique JEE , SOA, Advanced PL/SQL et Oracle Fusion MiddleWare